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Dagsorden: 
 

19.00-20.00: 

1) Tema vedr. IT. (jf. beslutning på sidste møde) 

Hvordan bruges IT i skolen? 

Besøg af skolens IT-lærer, Brian Sørensen. 

- Information om status på kommunal IT-strategi.  

- Status IT og skærmbrug på skolen, muligheder 

og begrænsninger 

- Drøftelse vedr. digital dannelse 

 

 

 

 

 

 

20.00-20.40: 

2) Nyt fra elevrådet  

 

 

 

 

 

 

 

3) Meddelelser: 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser (ledelsen) 

- Kort nyt fra forældrerepr. 

- Kort nyt fra medarbejderrepr. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4) Status byggeri 

 

 

 

 

 

 

Kort pause.  

Afbud: Sussi, Rikke, Kasper forsinket. Afbud fra elevråd. 

 

1) 

Tema vedr. IT 

Den kommende kommunale it-strategi: Brian tog fat i ordlyden, 

baggrund og intentioner. Selve strategien forventes vedtaget 18. marts. 

Strategien kobler sig på kommunens børne- ungepolitik (plakaten). 

De 12 skærmanbefalinger fra Undervisningsministeriet vises. 

 

Spørgsmål og drøftelser undervejs: 

Hvad med elevernes brug af computere (spil) hjemme i fritiden? 

Hvordan / hvem forholder sig til det? 

Generel drøftelse om perspektiver i digital dannelse, ansvar, 

muligheder/risici m.m. 

 

Vi afventer og glæder os til at se den færdige it-strategi. Der blev ikke 

truffet beslutninger om et eventuelt videre forløb på mødet.  

 

2) 

Har ikke holdt møde siden sidst. 

Fælleselevrådet har afholdt et virtuelt møde. Der arbejdes på en tur til 

København / demokratitur. 

Hvordan går det med at få de yngste elevers stemme i spil? Det 

arbejdes der på! Husk: Tydelighed i ”hvorfor man skal gå ind i et 

arbejde” i mini-elevråd. 

 

3) 

Meddelelser fra ledelsen: 

Information om medarbejdersituation: Louise Kleener er ramt af 

brystkræft, hun er blevet opereret og får behandling. Hun er sygemeldt 

indtil sommerferien. Hun har det heldigvis efter omstændighederne 

godt og behandlingen er udelukkende af præventiv karakter. 

Trafik-og skolevejsanalyse pågår lige nu. Der er indkaldt til et møde 

om resultaterne. Tidspunkt udmeldes senere! Der er inviteret en 

repræsentant fra bestyrelsen. Claus skriver ud, når dato er på plads.  

 

Forældrerepræsentanter: 

Nina: onsdag d.19/2 blev der afholdt 

skolebestyrelsesformandsnetværksmøde her på skolen. Der var et 

oplæg fra den kommunale konsulent Marie Hultberg om børn og unges 

mistrivsel. (contra robusthed!) 

 

Skolen blev rost for at være et rart sted at være (fornemmede man!). 

 

Medarbejderrepr.: 

Vi har kommende møder i MED-udvalget og personalegruppen. 

Skoleområdet har et generelt faldende sygdomsfraværstal. 

 

4) 

Firmaet Jens Jensen har vundet licitationen. 

Claus viste nogle tegninger / illustrationer. 

 

Genhusning: der kører en proces, hvor lokale byggefirmaer skal give 

pris på ombygningen af Dybdalsparken. Dette bliver snart afklaret. 

Ombygningen forventes at være klar 7-14 dage før sommerferien. 

 

Der kommer et forældreinformationsmøde om byggeplanerne – 

sandsynligvis lige omkring påske. 
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20.40-21.30: 

5) Skolens økonomiske situation.  

a) Resultat 2024 uv.del  

b) Resultat 2024 SFO 

c) Drøftelse af budgetprincip 

 

 

6) Folkeskoleaftalen  

- Kort skitsering af hvad der skal implementeres i 

kommende skoleår.  

 

 

7) Evt.  

----------------------------------------------------- 

Kommende punkter: 

Marts:  

• Økonomi, Broen + budgetprincip 

• Folkeskoleaftalen 

• Status byggeri 

 

 

 

 

 

 

5) 

Driftsresultat 2024: Claus gennemgik status for undervisningsdelen. 

Det er endt på et lille minus på 15.000 kroner (bedre end forventet, 

men der er nogle men’er, som blev fremlagt) 

Vi nåede ikke Broens økonomi, samt budgetprincippet. Dette gøres på 

næste møde.  

 

6) 

Punktet blev skubbet til næste gang, hvor det skal prioriteres.  

 

 

 

7) 

Intet at bemærke.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


